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Möte: Ung 127 (Skärholmens ungdomsråd) 

Datum: 2013-04-18 

Tid: 17.30-18.30 

Lokal: 2:a hemmet 

 

Justeras: 

 

 

 

---------------------------  --------------------------- 

Hiba Samir   Daniel Björkegren, sekreterare 

 

 

 

Ungdomsrådets ledamöter: 

Närvarande Frånvarande Särskilt inbjudna 

Momme Isa, ordf 

Hiba Samir 

Khalid 

Robin Aygün 

  

 

 

Politiker: 

 

Tjänstemän: Temme Zegay, Daniel Björkegren Skärholmens 

stadsdelsförvaltning 

 

 

 

 

 

 



SID 2 (2) 

 

Box 503. Måsholmstorget 3 

Telefon 08-508 24 000 

daniel.bjorkegren@stockholm.se www.stockholm.se 
 

 

 

§1 Fastställande av dagordning 

 

§2 Utse justerare 

Hiba utsågs till justerare. 

§3 Föregående protokoll 

  

§4 Stadsdelsförvaltningen informerar 

Upphandlingen av fritiden ska göras om. Nämnden tog beslutet förra 

nämndsammanträdet. Den nya upphandlingen kommer förmodligen att vara klar 

vid årsskiftet 2013/2014. 

 

§5 Genomgång av pågående projekt 

Hiba och Teme träffade kampsportsinstruktörer, Anna Fladvad, Signe Fredriksson 

och Ulrika Isaksson, och har pratat om hur träningen ska läggas upp. De önskar att 

ha träningen på torsdagar kl 18.15 och en och en halv timme. Det kan komma att 

uppstå kostnader för material. Det kommer att bara vara för tjejer. Visionen är att 

på lång sikt kunna välkomna alla, men till en början vill de enbart tjejer. Det är 

fyra instruktörer som är intresserade av att komma hit. De vill inte ha någon 

åldersgräns utan alla ska vara välkomna. Teme ska föreslå att träningen hålls varje 

onsdag eftersom att det då kommer att sammanfalla med det som förut var 

tjejkväll på 2:a hemmet. Detta om instruktörerna kan onsdagar.  

De kanske kan få låna mattor från den klubben de tränar i, i övrigt finns det en del 

mattor på 2:a hemmet men inte tillräckligt. Det behövs även träningskläder, gi. 

Daniel tittar på om det går att ansöka om pengar från några fonder. Det är en 

kostnadsfråga. Det är viktigt att se om det blir välbesökt innan man planerar inköp 

av olika material. 

Preliminär start för detta är i mitten av maj. Förslag på datum är 22 eller 23 maj. 

Det är viktigt att marknadsföra detta, Södra sidan har sagt att de kan hjälpa till 

med detta. Det går även att åka ut till skolorna och marknadsföra. Teme informerar 

på kik när ung 127 ska ut och marknadsföra. Instruktörerna ville även ha hjälp 

med att komma ett namn. 

 

§6 Genomgång av kommande aktiviteter 

Medlemskap  

 

§7 Övriga frågor 

Nästa möte tisdag den 14 maj. 

 

Mötet avslutas 


